
  

 

Zastupitelstvo města Police nad Metují 

Z Á P I S 
z 3. zasedání Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022, 

které se konalo dne 22. 6. 2022 
od 17:00 hodin v na sále Pellyho domů 

Přítomni:  Jan Antl,     Lubor Bořek,  
Pharm Dr. Ingrid Denygrová,   Ing. Josef Havlíček, 
Mgr. Eva Kašparová,   Ing. Radko Kříž Ph.D.,  
Marek Plný,    Mgr. Jaroslav Souček, 
Mgr. Jiří Škop,    Ing. Pavel Žák Ph. D., 

    Ing. Jiří Beran, starosta    Ing. Matěj Brát,  
Bc. Hana Plná,    Ivan Konečný,  
Michal Mucha,     Ing. Jan Pohl,  
Radek Starý,    Ing. Jiří Vlček, 
Ing. Pavel Pohner, tajemník 

 

Omluveni: pan Petr Rutar, Mgr. Martina Frydrychová a MUDr. Adéla Hažmuková 
Předsedající: Ing. Jiří Beran, starosta 
Ověřovatelé: PharmDr. Ingrid Denygrová a Ing. Pavel Žák Ph.D. 
 
1. Zahájení a schválení programu 3. jednaní Zastupitelstva města Police nad Metují 

Zahájení zasedání starostou města: 
Zahajuji 3. veřejné zasedání ZM v roce 2022, které jsem svolal v souladu se zákonem o obcích.  
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a ředitele TS.  
Zapisovatelem dnešního jednání jmenuji paní Hanu Plnou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního zasedání jmenuji PharmDr. Ingrid Denygrovou a Ing. Pavla Žáka Ph.D. 
V době zahájení ZM je přítomno 18 členů ZM z celkového počtu 21 členů.  
Konstatuji, že ZM je usnášeníschopné. 
Upozorňuji, že z dnešního zasedání ZM bude pro potřeby přípravy zápisu pořizován zvukový záznam. Dále 
je panem Petrem Seifertem pořizován videozáznam, který bude zveřejněn na YouTube.  
Zároveň se omlouvám za problémy s přístupem do materiálů na dnešní zasedání, po pondělní bouřce 
došlo na MěÚ k výpadku veškerých sítí a serveru, na opravách se v současné době pracuje.  

Dovoluji si Vám předložit návrh programu dnešního zasedání: 
 

1. Zahájení a schválení programu 3. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022 
2. Kontrola plnění usnesení 
3. Návrh změn rozpočtu č. 2, rozpočtová opatření č. 5 - 16 
4. Závěrečný účet a účetní závěrka města Police nad Metují za rok 2021 
5. Dotace z grantových programů města 
6. Změna č. 5 Územního plánu města Police nad Metují 
7. Revokace části usnesení č. 8/7ZM/2021 o prodeji pozemku č. 220/7 v k.ú. Velká Ledhuje 
8. Bezúplatný převod spoluvlastnického podílu k poz. p.č. 167/1 v k.ú. Pěkov a zřízení věcného práva 
9. Přijetí pozemků pod komunikacemi, chodníky a zelení od KHK a souhlas s doložkou o zákazu 

zcizení 
10. Budoucí prodej části pozemku p.č. 918/1 v k.ú. Police nad Metují 
11. Prodeje částí pozemků p.č. 1050/1 v k.ú. Police nad Metují 
12. Směna pozemku v k.ú. Hlavňov 
13. Diskuze 



Má někdo z členů zastupitelstva návrh na doplnění předloženého programu dnešního zasedání ZM? 
Ing. Jan Pohl – proč z dnešního jednání vypadl bod o snížení počtu zastupitelů na další volební období? 
Místostarosta vysvětlil důvody, které vedly k tomu, aby tento bod na dnešní zasedání nebyl zařazen. Na 
pracovním jednání ZM se ukázalo, že podpora pro tento bod je nízká, 9 přítomných zastupitelů se vyjádřilo, že 
snížení počtu zastupitelů v příštím volebním období nepodpoří. Po pracovním jednání zastupitelstva byla věc 
opětovně diskutována v radě města s tím, že většina členů RM se shodla na tom, že ve chvíli, kdy má tato 
závažná věc nečekaně nízkou (jen nepatrně většinovou) podporu na straně zastupitelů, nebude tento bod 
zařazen do programu. 
Ing. Matěj Brát – i přes to navrhuji tento bod zařadit do programu dnešního zasedání, přijde mi, že část 
zastupitelů se jednání neúčastnila a 9 členů není relevantní počet, proč o tomto bodu nehlasovat.  
Starosta – máme tu návrh na doplnění programu dnešního zasedání. Přejdeme tedy k hlasování, zda bude 
tento bod doplněn.  
Pro zařazení do programu hlasovalo 5 zastupitelů: J. Beran, M. Brát, J. Pohl, J. Havlíček a P. Žák.  
Zdrželi se dva zastupitelé: R. Kříž a L. Bořek.  
Proti zařazení bodu do programu je 9 zastupitelů. Předložený návrh nezískal potřebnou většinovou podporu, 
a navrhovaný bod tak nebude zařazen do programu dnešního zasedání.  
Starosta – má ještě někdo ze členů ZM něco k doplnění do programu?  
Ing. Radko Kříž Ph. D. – mám dotaz týkající se spojení Muzea Merkur s Muzea papírových modelů. 
Starosta – tato problematika spadá do kompetence RM. Pokud nemá již nikdo další požadavek na doplnění, 
přejdeme k hlasování o navrženém programu dnešního zasedání. 

Hlasování: Pro: 18 Zdrželo se: 0 Proti: 0 Usnesení: Přijato 

2. Kontrola plnění usnesení

Tajemník přečetl plnění usnesení z předchozích zasedání ZM.
11/08/03 - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR – rozhodnutí soudu v neprospěch města 
8/7ZM/2021 - prodej části pozemku p. č. 220/7 v k. ú. VL – DSO Lesy Policka – dnes na programu 

revokace 
5/2ZM/2022 - Odkup pozemku p. č. 1069/4 v k. ú. Police n.M. pod stavbou komunikace Nad Pekárnou 
– smlouva podepsána, bude odvezeno na KN
6/2ZM/2022 - Prodej částí pozemku p. č. 28/1 v k. ú. Velká Ledhuje – smlouvy podepsány, budou
odvezeny na KN
7/2ZM/2022 - Odkup částí pozemku p. č. 523/5 v k. ú. V. Petrovice pod stavbou cyklostezky – bude na
příštím zasedání navrženo ke zrušení, část vlastníků své podíly prodala jinému kupujícímu, dle jejich
slov si neuvědomili, že součástí kupní smlouvy, která obsahovala více pozemků, je i část předmětného
pozemku, kterou mělo kupovat město. Bude tedy jednáno s případným novým spoluvlastníkem.

Ing. Kříž Ph. D – mám dotaz, zda už je k dispozici rozsudek z jednání soudu, který rozhodl v neprospěch 
města? 
Místostarosta – rozsudek stále nemáme k dispozici. Znovu vysvětlil historii celého soudního sporu. Město 
pozemky, které jsou uvedeny v žalobě, užívalo v dobré víře. Domnívali jsme se, že dojde k vydržení těchto 
nemovitostí, a na vydržení vlastnického práva směřovali argumentaci města, nicméně soud vyhodnotil věc 
jinak, a přiklonil se na stranu žalobce. V rámci ústního vyhlášení rozsudku se soud odkázal na aktuální 
judikaturu v oblasti církevních restitucí, nicméně s ohledem na to, že poslední argumentaci k žalobě jsme psali 
v loňském roce, nebylo možné závěry daného judikátu Ústavního soudu nastudovat a ve sporu využít. Když 
jsme se s textem judikátu seznámili, seznali jsme, že z části daný judikát vůbec neřeší otázky, jaké byly řešeny 
v našem sporu. Problém místostarosta do budoucna vidí např. se stavbami města na předmětných pozemcích 
(poldry). Je otázkou, jak se k tomuto problému soud postaví v případném odvolacím řízení. Dále místostarosta 
okomentoval usnesení týkající se odkupu pozemku pod cyklostezkou.  



3. Usnesení č. 1/3ZM/2022
Návrh změn rozpočtu č. 2, rozpočtová opatření č. 5-16
I. Zastupitelstvo města schvaluje Změnu rozpočtu č. 2 – položky rozpočtového opatření č. 5–16.

Celkově znamenají rozpočtová opatření zvýšení příjmů o částku 2.771.395 Kč, zvýšení výdajů o
částku 1.626.687 Kč a snížení financování (položka 8113) o částku 1.144.708 Kč.

Komentář:  
Starosta okomentoval tabulku rozpočtových opatření č. 5-16 uvedenou v prezentaci a návrh pro změnu 
rozpočtu č. 2. Pokud někdo z přítomných nemá žádné připomínky, přejdeme k hlasování. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0  Usnesení: Přijato 

4. Usnesení č. 2/3ZM/2022:
Závěrečný účet a účetní závěrka města Police nad Metují za rok 2021

I. Zastupitelstvo města uděluje souhlas s celoročním hospodařením, schvaluje závěrečný účet města 
za rok 2021 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města Police nad Metují za rok 
2021, s tím, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky, kromě chyby a nedostatků uvedených v textu 
této zprávy od písmene b), odstraněných v průběhu přezkoumání, a to bez výhrad.

II. Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Police nad Metují za účetní období 2021, 
sestavenou k 31. 12. 2021.

III. Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančně správního odboru zveřejnit schválený závěrečný účet 
na webových stránkách města. 

Komentář: 
Starosta předal slovo vedoucí FSO Janě Hlaváčkové a požádal jí o komentář návrhu usnesení. 
J. Hlaváčková – Nad rámec běžných výdajů byly spláceny dlouhodobé úvěry ve výši 4.346 mil. Kč. Tento rozdíl
byl pokryt přebytkem minulých let a zapojením revolvingového úvěru. Město je povinno tvořit rezervu na
obnovu vodohospodářské infrastruktury. K 31. 12. 2021 byla tato rezerva ve výši 3.554 mil. Kč.
V závěrečném účtu jsou obsaženy údaje:

• o plnění rozpočtu příjmů a výdajů,
• o hospodaření s majetkem
• o dalších finančních operacích, aby bylo možné zhodnotit finanční hospodaření územního

samosprávného celku a jimi zřízených nebo založených právnických osob.
Součástí závěrečného účtu je vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům krajů, obcí, 
státním fondům a jiným rozpočtům a k hospodaření dalších osob. Celkem město vyčerpalo dotace ve výši 
12.737 tis. Kč (bez průtokových dotací pro PO) a poskytlo dotace ve výši 3.894 tis. Kč. 
Hospodaření obce každoročně prověřuje krajský audit. Zpráva o výsledku přezkumu hospodaření je také 
součástí závěrečného účtu. Kontrolou hospodaření města krajskými pracovníky nebyly zjištěny chyby a 
nedostatky (kromě chyby a nedostatků uvedených v textu zprávy odstraněných v průběhu přezkoumání.) 
Návrh závěrečného účtu byl zveřejněn po dobu 15 dní na úřední desce, členové ZM obdrželi včetně příloh. 
Roční účetní závěrka – je schvalována dle zákona o účetnictví a schvalovací vyhlášky. Účetní závěrka je nedílný 
celek, který tvoří jednotlivé účetní výkazy, zpráva z auditu, inventarizační zpráva. V rámci sestavení účetní 
závěrky byly zaúčtovány všechny známé účetní případy, které věcně a časově souvisely s hospodařením města 
v roce 2021. Stavy zachycené v rozvaze odpovídají stavům, které jsou rekapitulovány v inventarizační zprávě. 
Kontrolní zjištění provedené krajským úřadem neuvádí žádné chyby a nedostatky (kromě chyby a nedostatků 
uvedených v textu zprávy odstraněných v průběhu přezkoumání). 
Starosta – má někdo dotaz k tomuto bodu? 
Ing. Radko Kříž Ph. D. – Měl bych dotaz týkající se peněžních prostředků uložených na účtu banky Sberbank, 
banka je v likvidaci, bude možné se k penězům dostat?  
Starosta – částka uložená na účtu uvedené banky ve výši cca 3,5 mil. Kč byla včas převedena na běžný účet 
města, na účtu zbylo zhruba 11. tis. Kč, které jsme byli nuceni tam ponechat, aby účet nezanikl. Za tento krok 
patří poděkování vedoucí FSO a panu tajemníkovi, kteří včas zareagovali a finanční prostředky převedli. 



  

 

J. Hlaváčková – co se týče zůstatku na účtu, tak jsem minulý týden poslala likvidátorce přihlášku pohledávky a 
časem se ukáže, zda se podaří tuto pohledávku uspokojit. 
Ing. Pavel Žák Ph. D – mám poznámku, zda by těch 3, 5 mil. Kč šlo využít na vybudování sítě dešťové kanalizace? 
Místostarosta – využití těchto prostředků vybudování této kanalizace není možné, tyto prostředky jsou určeny 
pouze na obnovu a opravu stávající kanalizační sítě a ČOV, jiné využití by bylo porušením zákona, což by bylo 
spojené s rizikem sankcí od vodoprávního úřadu, ČIŽP a dalších dozorových orgánů. 
Ing. Pavel Žák Ph. D. – i přesto se domnívám, že by bylo dobré při budoucích opravách komunikací na 
vybudování dešťové kanalizace myslet. 
Starosta – v případě, že se u komunikací opravují pouze povrchy, není možné současně řešit zabudování 
dešťové kanalizace, toto lze řešit jen tehdy, když se ulice opravuje a zasahuje se do hlubších vrstev. 
V projektové dokumentaci na rekonstrukci ulice Tomkova je již se samostatnou dešťovou kanalizací počítáno. 
Otázka oddělení kanalizační sítě bude dlouhodobou záležitostí v horizontu 30-50 let, ale s postupným 
budováním město počítá. Pokud již nikdo nemá žádnou připomínku, přistoupíme k hlasování. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0  Usnesení: Přijato 
 
5. Usnesení č. 3/3ZM/2022  
Dotace z rozpočtu města Police nad Metují – Podpora sociálních služeb 

I. Zastupitelstvo města projednalo návrh sociální, zdravotní a bytové komise na rozdělení finančních 
prostředků a poskytnutí dotací z rozpočtu města Police nad Metují v rámci dotačního programu 
Podpora sociálních služeb pro 2. pololetí roku 2022. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z dotačního programu "Podpora sociálních 
služeb" žadatelům uvedeným v příloze a uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace s 
jednotlivými žadateli. 

 
Komentář:   
Starosta odprezentoval tabulku zhodnocení žádostí v Sociálně, zdravotně, bytové komisi. Celkem došlo 5 
žádostí v celkové částce 123 450 Kč, alokovaná částka na tuto oblast v druhém pololetí byla ve výši 46 000 Kč. 
Tato částka bylo doporučena k rozdělení mezi dva subjekty, a to CHČK Hospic a Aufori o. p. s. Pokud nejsou 
nějaké dotazy, přejdeme k hlasování o tomto bodu programu. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0  Usnesení: Přijato 
 
6. Usnesení č. 4/3ZM/2022  
Dotace z rozpočtu města Police nad Metují – DP Akce pro veřejnost – 2. pololetí 2022  

I. Zastupitelstvo města projednalo návrh grantové komise na rozdělení finančních prostředků a 
poskytnutí dotací z rozpočtu města Police nad Metují v rámci dotačního programu Akce pro 
veřejnost - 2. pololetí 2022. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z dotačního programu Akce pro veřejnost - 2. 
pololetí 2022 žadatelům uvedeným v příloze a uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí 
dotace s jednotlivými žadateli. 

 
Komentář: 
Starosta okomentoval prezentovanou tabulku týkající se podaných žádostí v této oblasti, celkem bylo zasláno 
12 žádostí, požadovaná částka byla 213 550 Kč, alokovaná částka na tuto oblast ve druhém poletí byla 101 200 
Kč. Grantová komise předložila návrh přerozdělení alokované částky, doporučila vyřadit žádost paní  

 týkající kulturních programů konaných v Divadelním klubu během polické pouti a dále žádost 
Společnosti pro rozvoj Pěkova a Honů, která i přes opakovaná upozornění stále není zapsaným spolkem. Dále 
došlo k vyřazení některých položek ze žádosti podané paní , které svým charakterem nesplňovaly 
podmínky programu akce pro veřejnost. Má někdo z přítomných dotaz? 

 – na webu města je zveřejněna tabulka z grantové komise, která vypadá jinak než ta, která je tu 
aktuálně prezentovaná. 



  

 

Ing. Josef Havlíček – vysvětlil, že na webu je zveřejněn zápis z druhého jednání grantové komise a schválený 
návrh dotací v prvním pololetí. Zápis ze třetího jednání konaného v červnu a dnes prezentovaný návrh bude 
vyvěšen až po jejím schválení v dnešním ZM.  

 poděkoval za vysvětlení.  
Starosta následně přistoupil k přečtení usnesení a samotnému hlasování.  
Hlasování  Pro: 16       Zdrželo se: 2 – PharmDr. I. Denygrová, I. Konečný  Proti: 0   Usnesení: 
Přijato 
 
7. Usnesení č. 5/3ZM/2022  
Změna č. 5 územního plánu – individuální  

I. Zastupitelstvo města projednalo a bere na vědomí návrh pana  a důvody pro 
pořízení individuální Změny č. 5 územního plánu města Police nad Metují. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje pořízení Změny č. 5 územního plánu města Police nad Metují za 
účelem realizace přístavby rodinného domu v rozsahu návrhu pana  

III. Zastupitelstvo města schvaluje pořízení Změny č. 5 územního plánu města Police nad Metují 
zkráceným postupem dle § 55a zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve 
znění pozdějších předpisů. 

 
Komentář: 
Místostarosta – Pan  podal návrh na změnu územního plánu, která by se dotýkala pozemku 
parc. č. 236 v k. ú. Pěkov, těsně navazujícího na pozemek parc. č. 132 v k. ú. Pěkov se stavbou rodinného domu 
č.p. 31. Stavebník připravuje přístavbu rodinného domu, nicméně územní plán v daném místě neumožňuje 
výstavbu, neboť se dotčený pozemek (236) nachází mimo současně zastavěné území města, a v minulosti nebyl 
při projednávání územního plánu či jeho změn navržen do ploch zastavitelných. Pan  je připraven náklady 
na změnu ÚP hradit sám. Žádost bude řešena ve zkráceném režimu, posuzována individuálně. Komise pro 
výstavbu, dopravu a rozvoj doporučila tuto změnu. Pokud někdo z přítomných nemá nějaké dotazy, přejdeme 
k hlasování o tomto bodu. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0   Usnesení: Přijato 
 
8. Usnesení č. 6/3ZM/2022 
Revokace části usnesení č. 8/7ZM/2021 o prodeji části pozemku p. č 220/7 v k. ú. VL DSO Lesy Policka 

I. Zastupitelstvo města revokuje bod II.; IV. a první část bodu V. usnesení č. 8/7ZM/2021 týkající se 
prodeje pozemku v podnikatelské zóně p. č. 220/7 v k. ú. Velká Ledhuje. 

 
Komentář: 
Místostarosta – Na zasedání 15. prosince 2021 byl zastupitelstvem města schválen prodej části pozemku p. č. 
220/7, ve vytyčovacím náčrtu označenou jako 220/15, o výměře 4 376 m2, v k. ú. Velká Ledhuje Dobrovolnému 
svazku obcí Lesy Policka. Podmínkou prodeje tohoto pozemku je jeho vyvázání ze smlouvy o smlouvě budoucí 
kupní uzavřené v roce 2017 s firmou D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o... Vzhledem k tomu, že se s uvedenou firmou 
stále nedaří dodatek ke smlouvě o smlouvě budoucí kupní uzavřít a předmětný pozemek tak uvolnit, a i z řad 
některých zastupitelů se ozývají pochybnosti o správnosti prodeje pozemku pro účely deklarované DSO Lesy 
Policka, navrhuje se revokovat část usnesení č. 8/7ZM/2021 a prodej zastavit. Na projednání tohoto bodu 
v prosinci 2021 se spěchalo z důvodů daňových, tyto důvody se ukázaly jako neopodstatněné, mimo jiné i 
proto je na dnešní zasedání předložen návrh ke zrušení části usnesení.  
Starosta – doplňuji, že předmětem není revokace – zrušení celého přijatého usnesení, některé body zůstávají 
v platnosti. Přehledně je revokace znázorněna v přiloženém původním znění usnesení. Mimo jiné evidujeme 
další dvě žádosti o pozemky pro výstavbu v této lokalitě, které přišly až po projednání prodeje dle přijatého 
usnesení a tyto žádosti připadají některým členům zastupitelstva smysluplnější než využití pozemku, které 
deklaruje DSO Lesy Policka. 
 
Plný text usnesení 8/7ZM/2021, jehož části II. a IV. a první větu části V. se navrhuje revokovat: 



  

 

I. Zastupitelstvo města projednalo žádosti týkající se prodeje pozemku p. č. 220/7 nebo jeho částí v k. ú. Velká 
Ledhuje podané Dobrovolným svazkem obcí Lesy Policka a  
II. Zastupitelstvo města schvaluje uzavření dodatku č. 1 smlouvy o smlouvě budoucí kupní uzavřené mezi 
městem Police nad Metují a společností D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o. ve věci budoucího prodeje pozemku parc. 
č.220/7 v k. ú. Velká Ledhuje. Předmětem dodatku bude zmenšení výměry předmětu budoucího prodeje, ve 
vytyčovacím náčrtu označené jako pozemek parc. č. 220/14, změny účelu využití a změny kupní ceny. 
III. Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku specifikované v žádosti podané panem  

 dne 20. 10.2021. Důvodem neschválení prodeje předmětné části pozemku je fakt, že z pozemku bude 
oddělena část pozemku, která v budoucnu bude sloužit jako přístupová komunikace na okolní nemovitosti a 
tato část bude ponechána v majetku města Police nad Metují. 
IV. Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 220/7, ve vytyčovacím náčrtu označenou jako 
220/15, o výměře 4376 m2, v k. ú. Velká Ledhuje. Kupujícím je Dobrovolný svazek obcí Lesy Policka, 
IČO75108976, se sídlem Bukovice 115, 549 54 Bukovice, zastoupený předsedou DSO Lesy Policka Ing. Jiřím 
Krtičkou. Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 200 Kč/m2. Celková kupní cena činí 875 200 Kč + DPH. 
Kupující také uhradí 1/3 nákladů spojených s dělením pozemku a náklady spojené s převodem vlastnického 
práva v katastru nemovitostí.  
V. Zastupitelstvo města ukládá referentce správy majetku připravit kupní smlouvu, zajistit její podpisy a převod 
vlastnického práva v katastru nemovitostí; informovat  o přijatém usnesení.  
Místostarosta – pokud již nejsou nějaké dotazy z řad zastupitelstva či veřejnosti, tak můžeme přejít 
k hlasování.  
 
Hlasování  Pro: 13   Zdrželo se: 0 Proti: 5 – J. Vlček, M. Plný, R. Starý, J. Beran a M. Mucha 
            Usnesení: Přijato 
 
9. Usnesení č. 7/3ZM/2022  
Bezúplatný převod spoluvlastnického podílu k pozemku p. č. 167/1 v k. ú. Pěkov a zřízení věcného práva  

I. Zastupitelstvo města projednalo bezúplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti ½ 
k pozemku p. č. 167/1 v k. ú. Pěkov do majetku města Police nad Metují 

II. Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti ½ k pozemku 
p. č. 167/1 v k. ú. Pěkov do majetku města Police nad Metují. Převodcem je česká republika 
zastoupená Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO 69797111, se sídlem 
Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Nové Město, Praha.  

III. Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku a o 
zřízení věcného práva č. UZSVM/HNA/1298/2022-HNAM. Na základě této smlouvy dojde k převodu 
spoluvlastnického podílu o velikosti ½ k pozemku p. č. 167/1 v k. ú Pěkov do majetku města Police 
nad Metují a zřízení ve prospěch převodce jako oprávněného práva věcného, spočívající v závazku 
nabyvatele jako povinného nezcizit převáděný majetek a nezatížit jej zástavním právem, a to po 
dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva pro nabyvatele podle této smlouvy do 
katastru nemovitostí.  

Zastupitelstvo města ukládá referentce správy majetku zajistit podpis smluv. 
 
Komentář:  
Místostarosta – o spoluvlastnický podíl o velikosti ½ k pozemku p. č. 167/1 město usiluje již od roku 2012, 
záměrem města bylo ucelit vlastnictví pozemků v celém areálu sportoviště v Pěkově. Jednání o převodu 
spoluvlastnického podílu k pozemku p. č. 167/1 z majetku České republiky zastoupenou Úřadem pro 
zastupování státu ve věcech majetkových zkomplikovala nepovolená stavba ve vlastnictví SK Pěkov. Celková 
výměra pozemku je 780 m2. V minulosti proběhlo několik jednání jak se zástupci SK Pěkov, tak s ÚZSVM. Na 
základě těchto jednání byla v roce 2016 uzavřena třístranná smlouva o výpůjčce, předpokládalo se, že pod 
dobu trvání této smlouvy dojde k legalizaci nepovolené stavby. Bohužel díky organizačním změnám a finanční 
situaci v SK Pěkov se stavbu stále zlegalizovat nepodařilo. Bylo tedy požádáno o uzavření nového dodatku 
k výše uvedené smlouvě do 29. 4. 2023. Po dohodě s ÚZSVM město znovu požádalo o převod 



  

 

spoluvlastnického podílu, spolu se žádostí doložilo, že nepovolená stavba nezasahuje na pozemek p. č. 167/1. 
ÚZSVM s převodem souhlasil a zaslal dne 28. 4. 2022 návrh smlouvy o bezúplatném převodu, včetně 
ustanovení o zřízení věcného práva zákazu zcizení po dobu 10 let. Po schválení smlouvy zastupitelstvem města 
a jejím podpisu zahájí ÚZSVM převod vlastnického práva v katastru nemovitostí.  
Dále byl místostarostou vysvětlen pojem zákaz zcizení, který si vymínil uvést v uvedené smlouvě převodce.  
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné dotazy, přešlo se k hlasování. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0   Usnesení: Přijato 
 
10. Usnesení č. 8/3ZM/2022   
Přijetí pozemků pod komunikacemi, chodníky a zelení od KHK a souhlas s doložkou o zákazu zcizení  

I. Zastupitelstvo města bezúplatný převod pozemků v k. ú. Police nad Metují, k. ú. Velká Ledhuje, k. 
ú. Pěkov, k. ú. Velké Petrovice a k. ú. Bezděkov nad Metují, které se nachází pod komunikacemi, 
chodníky, odstavnými plochami, zelení a cyklostezkou z majetku Královéhradeckého kraje do 
majetku města Police nad Metují a souhlas s doložkou o zákazu zcizení.  

II. Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod (přijetí daru) níže uvedených pozemků z 
majetku Královéhradeckého kraje do majetku města Police nad Metují.  

Jedná se o tyto pozemky:  
k. ú. Bezděkov nad Metují: p. č. 702/9 - ostatní plocha – silnice, o výměře 625 m2, p. č. 702/25 - ostatní 
plocha – ostatní komunikace, o výměře 267 m2, p. č. 702/26 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 
303 m2, p. č. 702/27 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 128 m2, p. č. 702/28 - ostatní plocha – 
ostatní komunikace, o výměře 6 m2, p. č. 702/29 - ostatní plocha – jiná plocha, o výměře 81 m2;  
k. ú. Velké Petrovice: p. č. 601/35 - ostatní plocha – silnice, o výměře 444 m2, p. č. 601/36 - ostatní plocha – 
silnice, o výměře 48 m2, p. č. 601/37 - ostatní plocha – silnice, o výměře 33 m2, p. č. 601/10 - ostatní plocha 
– silnice, o výměře 140 m2, p. č. 601/41 - ostatní plocha – silnice, o výměře 14 m2, p. č. 601/42 - ostatní 
plocha – silnice, o výměře 14 m2, p. č. 601/16 - ostatní plocha – silnice, o výměře 749 m2, p. č. 601/43 - 
ostatní plocha – silnice, o výměře 3 m2;  
k. ú. Police nad Metují: p. č. 1109/5 - ostatní plocha – jiná plocha, o výměře 68 m2, p. č. 1109/6 - ostatní 
plocha – jiná plocha, o výměře 273 m2, p. č. 1109/11 - ostatní plocha – jiná plocha, o výměře 26 m2, p. č. 
1191 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 252 m2, p. č. 1194/2 - ostatní plocha – ostatní 
komunikace, o výměře 75 m2, p. č. 1194/4 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 399 m2, p. č. 
1194/5 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 77 m2, p. č. 1194/10 - ostatní plocha – ostatní 
komunikace, o výměře 20 m2, p. č. 1194/11 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 127 m2, p. č. 
1194/13 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 477 m2, p. č. 1184/14 - ostatní plocha – ostatní 
komunikace, o výměře 6 m2, p. č. 1184/15 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 25 m2;  
k. ú. Velká Ledhuje: p. č. 966/76 - ostatní plocha – zeleň, o výměře 57 m2, p. č. 966/77 - ostatní plocha – 
zeleň, o výměře 68 m2, p. č. 966/78 - ostatní plocha – silnice, o výměře 400 m2, p. č. 966/79 - ostatní plocha 
– zeleň, o výměře 81 m2, p. č. 966/81 - ostatní plocha – zeleň, o výměře 48 m2, p. č. 966/82 - ostatní plocha 
– zeleň, o výměře 12 m2, p. č. 966/83 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 92 m2, p. č. 966/84 - 
ostatní plocha – zeleň, o výměře 44 m2, p. č. 966/85 - ostatní plocha – zeleň, o výměře 14 m2, p. č. 966/86 - 
ostatní plocha – zeleň, o výměře 46 m2, p. č. 966/87 - ostatní plocha – zeleň, o výměře 42 m2, p. č. 959/91 - 
ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 134 m2, p. č. 1098/4 - ostatní plocha – ostatní komunikace, 
o výměře 38 m2, p. č. 1139/3 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 188 m2, p. č. 1139/8 - ostatní 
plocha – ostatní komunikace, o výměře 130 m2, p. č. 1139/9 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 
26 m2;  
k. ú. Pěkov: p. č. 1138/8 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 116 m2, p. č. 1138/9 - ostatní plocha 
– ostatní komunikace, o výměře 156 m2, p. č. 1138/10 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 731 
m2, p. č. 1138/11 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 75 m2, p. č. 1138/12 - ostatní plocha – 
ostatní komunikace, o výměře 146 m2, p. č. 1253/1 - ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 509 m2. 
III. Zastupitelstvo města schvaluje v darovací smlouvě na výše uvedené nemovitosti doložku o zákazu zcizení 
: Smluvní strany tímto sjednávají bezúplatně k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým se obdarovaný 
výslovně zavazuje, že po dobu 10 let ode dne právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 



  

 

nemovitostí nepřevede vlastnické právo k předmětu daru třetí osobě a o předmět daru bude přinejmenším 
po tuto dobu řádně pečovat, užívat jej výhradně jako pozemky pod chodníky, komunikacemi, cyklostezkou, 
zelení a odstavnými plochami v souladu s veřejným zájmem, tj. zejména je nebude využívat ke komerčním 
či jiným výdělečným účelům a ani je k takovým účelům neposkytne. Tento zákaz se v souladu s § 1761 
občanského zákoníku nezřizuje jako právo věcné.  
 
Komentář:  
Místostarosta – v rámci inventarizace pozemků došlo vytipování nemovitostí, které jsou v majetku 
Královéhradeckého kraje, ale nachází se pod komunikacemi, chodníky, odstavnými plochami, cyklostezkou či 
zelení v majetku města Police nad Metují. Jedná se o několik pozemků v k. ú. Police nad Metují směrem na 
Velké Petrovice a u kruhového objezdu, dále v k. ú. Pěkov pod chodníky, v k. ú. Velká Ledhuje v ulici Ostašská, 
a nakonec pod cyklostezkou v k. ú. Velké Petrovice a k. ú. Bezděkov nad Metují. Všechny pozemky 
v navrhovaném usnesení budou městu převedeny bezúplatně za podmínky, že bude sjednán k tíži 
obdarovaného zákaz zcizení, kterým se obdarovaný výslovně zavazuje, že po dobu 10 let ode dne právních 
účinků vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí nepřevede vlastnické právo k předmětu daru třetí 
osobě a o předmět daru bude přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat, užívat jej výhradně jako pozemky 
pod chodníky, sjezdy na místní komunikace, odstavné plochy, plochy zeleně, pozemky pod místními 
komunikacemi atd. v souladu s veřejným zájmem. 
Vzhledem k tomu, že je jedná o opravdu rozsáhlé usnesení s velkým souborem pozemků, dovolím si 
navrhnout, že u tohoto usnesení by výjimečně nedošlo k přečtení celého textu usnesení, ale jen jeho rámcové 
interpretaci s tím, že celý text usnesení je promítán v prezentaci, a zastupitelé a veřejnost jej mají k dispozici 
na stole před sebou. 
Následovalo hlasování o procesním návrhu místostarosty, přičemž všichni přítomní členové zastupitelstva 
souhlasili s návrhem. 
Místostarosta – pokud nejsou nějaké dotazy, přejdeme k hlasování. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0   Usnesení: Přijato 
 
11. Usnesení č. 9/3ZM/2022  
Budoucí prodej části p. č. 918/1 v k.ú. Police nad Metují 

I. Zastupitelstvo města projednalo žádost o odkup části pozemku p. č. 918/1 v k. ú. Police nad Metují 
podanou spolkem T. J. Sokol Police nad Metují, se sídlem Tyršova 339, 549 54 Police nad Metují dne 
11. 4. 2022. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě kupní na prodej části pozemku 
p. č. 918/1 v k. ú. Police nad Metují o přibližné výměře 90 m2. Smlouva o budoucí smlouvě kupní 
bude uzavřena se spolkem Tělocvičná jednota Sokol Police nad Metují, IČO 48621927, se sídlem 
Tyršova 339, 549 54 Police nad Metují, zastoupená starostkou  za účelem 
úpravy sportoviště, přemístěním vjezdu a přemístěním areálové komunikace. Budoucí kupní cena 
je stanovena dle aktuálního ceníku, tj. 100 Kč/m2. Budoucí kupující uhradí také náklady spojené 
s vyhotovením geometrického plánu a náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru 
nemovitostí. Součástí smlouvy bude ustanovení týkající se souhlasného stanoviska provedení úprav 
sportoviště. Uvedené stanovisko bude sloužit pro účely stavebního řízení. 

III. Zastupitelstvo města ukládá referentce správy majetku ve spolupráci s místostarostou Mgr. Jiřím 
Škopem připravit smlouvu dle návrhu a zajistit její podpisy. 

IV. Zastupitelstvo města ukládá vedoucímu odboru investic, majetku a životního prostředí zajistit 
vytyčení průběhu majetkové hranice mezi pozemkem p. č. 918/1 a pozemkem st. 380, vše v k. ú. 
Police nad Metují, včetně vytyčení průběhu podzemního vedení (resp. Průběhu věcného břemene 
pro tuto služebnost). 

 
Komentář:  
Místostarosta – O část pozemku p. č. 918/1 v k. ú. Police n. M. požádal T.J. Sokol Police nad Metují. Jejich 
zájmem je realizovat úpravu sportoviště v sokolské zahradě s tím, že v rámci těchto úprav chtějí přesunout 



  

 

spolu s vjezdovou bránou příjezdovou cestu na jižní stranu zahrady. Rádi by zvětšili pozemek zahrady tak, aby 
se tam vešla všechna plánovaná sportoviště. Vzhledem k tomu, že v tuto chvíli není jasné, jak velká část 
pozemku bude potřeba, doporučuje odbor IMŽP uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí kupní a udělit souhlas 
s realizací stavby s tím, že po dokončení úprav dojde ke geometrickému zaměření a následnému vypořádání 
vlastnických práv. Úpravy sportoviště budou hrazeny soukromým investorem a město by mělo být takové akci 
nápomocné.  
Komise pro výstavbu, dopravu a rozvoj se záměrem souhlasí. Doporučuje s ohledem na případnou budoucí 
rekonstrukci komunikace nechat vytyčit stávající situaci a posoudit dodatečnou šíři pozemku pro vybudování 
místní komunikace. Budoucí prodej by tak měl dostatečně chránit jak zájmy kupujícího, tak zájmy města.  
Ing. Radko Kříž PH. D – má žadatel již jasnou vizi, jak budou úpravy vypadat? 
Místostarosta – dle dostupných informací by úpravy neměly zasahovat do komunikace v majetku města a 
kupujícímu by pro jeho záměr měla dostačovat část uvedená v návrhu usnesení. Pokud nejsou již žádné další 
dotazy a připomínky, přejdeme k hlasování. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0   Usnesení: Přijato 
 
12. Usnesení č. 10/3ZM/2022  
Prodeje částí p. č. 1050/1 v k.ú. Police nad Metují  

I. Zastupitelstvo města projednalo prodeje částí pozemku p. č. 1050/1 v k. ú. Police nad Metují dle 
geometrického plánu č. 592-706/2021. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje 
1) Prodej části pozemku p. č. 1050/1 v geometrickém plánu č. 592-706/2021 označenou jako p. č. 

1050/45 o výměře 37 m2, v k. ú. Police nad Metují. Kupujícím je paní  
 549 54 Police nad Metují. Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 

100 Kč/m2. Celková kupní cena činí 3700 Kč. Kupující uhradí také 1/6 nákladů spojených 
s vypracováním geometrického plánu a náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru 
nemovitostí.  

2) Prodej části pozemku p. č. 1050/1 v geometrickém plánu č. 592-706/2021 označenou jako p. č. 
1050/44 o výměře 25 m2, v k. ú. Police nad Metují. Kupujícími jsou pan  

 549 54 Police nad Metují a pan Libor Vacek, nar. dne 18. 5. 1969, bytem 
Nádražní 377, 549 54 Police nad Metují. Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 100 Kč/m2. 
Celková kupní cena činí 2500 Kč. Kupující uhradí také 1/6 nákladů spojených s vypracováním 
geometrického plánu a náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru nemovitostí.  

3) Prodej části pozemku p. č. 1050/1 v geometrickém plánu č. 592-706/2021 označenou jako p. č. 
1050/41 o výměře 41 m2, v k. ú. Police nad Metují. Kupujícím je paní  

 533 52 Srch. Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 100 Kč/m2. Celková 
kupní cena činí 4100 Kč. Kupující uhradí také 1/6 nákladů spojených s vypracováním geometrického 
plánu a náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru nemovitostí.  

4) Prodej části pozemku p. č. 1050/1 v geometrickém plánu č. 592-706/2021 označenou jako p. č. 
1050/43 o výměře 26 m2, v k. ú. Police nad Metují. Kupujícím je paní  

 549 54 Police nad Metují. Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 100 
Kč/m2. Celková kupní cena činí 2600 Kč. Kupující uhradí také 1/6 nákladů spojených s vypracováním 
geometrického plánu a náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru nemovitostí.  

III.  Zastupitelstvo města ukládá referentce správy majetku připravit kupní smlouvy dle návrhu, zajistit 
jejich podpisy a převod vlastnického práva v katastru nemovitostí. 
 

Komentář: 
Místostarosta – O část pozemku p. č. 1050/1 v k.ú. Police nad Metují před svojí nemovitostí požádala paní 

 Na základě doporučení Komise pro výstavbu, dopravu a rozvoj byly části předmětného 
pozemku nabídnuty také ostatním vlastníkům nemovitostí v této ulici (manželé  bratři 

 Předmětné části slouží pouze pro jejich potřebu, ať už jako vstup do 
domu nebo jako parkovací stání či předzahrádka. Vlastníci provádějí jejich údržbu již historicky, převodem 
vlastnického práva tak dojde k narovnání uživatelského vztahu, pro město jsou tyto části zbytné. Všichni 



  

 

oslovení mají o část pozemku zájem, náklady na vypracování geometrického plánu by jim byly rozděleny 
rovným dílem, kupní cena je navržena dle platného ceníku, tj. 100 Kč/ m2. Vypracovaný geometrický pán byl 
rozeslán všem případným kupujícím s upřesněním podmínek prodeje. Na dnešní jednání je předkládán prodej 
části předmětného pozemku paní , dále bratrům , paní  a nakonec paní .  
Svatoňovi požádali o odložení prodeje z důvodu finančních. Předpokládají, že by prodej mohl proběhnout 
během příštího roku. Prodej manželům  bude pravděpodobně předložen do zastupitelstva 
v září. 
V případě, že k tomuto bodu nejsou žádné dotazy a připomínky, přejdeme k hlasování. 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0   Usnesení: Přijato 
 
13. Usnesení č. 11/3ZM/2022 
Směna pozemků v k.ú. Hlavňov  

I. Zastupitelstvo města projednalo žádost podanou dne 21. 3. 2022 panem týkající se 
směny pozemků v k. ú. Hlavňov 

II. Zastupitelstvo města neschvaluje návrh směny pozemku p. č. 562/3 o výměře 246 m2 ve 
spoluvlastnictví manželů  a a za pozemek p. č. 526 o výměře 
151 m2 ve vlastnictví města Police nad Metují, vše v k. ú. Hlavňov. Důvodem neschválení je 
skutečnost, že se na pozemku ve vlastnictví města částečně nachází účelová komunikace, a dále že 
se v jeho blízkosti nachází přístřešek autobusové zastávky a parkoviště, přičemž nyní není jisté, zda 
část pozemku nebude potřebná pro příslušenství parkoviště (např. objekt WC). V případě, že se 
v budoucnu ukáže, že pozemek město nevyužije, bude možné jednání o směně pozemků obnovit. 

Zastupitelstvo města ukládá referentce majetku seznámit žadatele s přijatým usnesením. 
 
Komentář:  
Pan  podal dne 21. 3. 2022 žádost o dodatečnou směnu pozemků v k. ú. Hlavňov. Město Police nad 
Metují s ním směňovalo pozemky v roce 2003 a pozemek p. č. 562/3 byl zřejmě opomenut. Pozemek p. č. 
562/3 o výměře 246 m2 se nachází v blízkosti komunikace vedoucí na Hvězdu. Navrhuje ho směnit za pozemek 
p. č. 526, který navazuje na jeho lesní pozemek. Pozemek ve vlastnictví města je blízkosti parkoviště na Hvězdu 
a účelové komunikace. Žádost byla projednána jak v Osadním výboru Hlavňov, tak v Komisi pro výstavbu, 
dopravu a rozvoj. Oba poradní orgány, stejně jako odbor IMŽP, nedoporučují směnu pozemků. Pozemek ve 
vlastnictví města těsně sousedí s pozemkem p. č. 822/4, na kterém je umístěno parkoviště. V blízkosti je také 
přístřešek autobusové zastávky, pozemek také patrně zasahuje do účelové komunikace. V budoucnu by na 
pozemku mohl být umístěn např. objekt mobilního WC, což je dlouhodobý požadavek Správy CHKO. Město 
nechá vytyčit hranice pozemku tak, aby byl patrný průběh hranice terénu. Pozemek, který je nabízen ke směně, 
je sice vklíněn mezi pozemky ve vlastnictví města Police nad Metují, ale již do komunikace nezasahuje. O prodej 
pan zájem nemá. V případě, že by se v budoucnu ukázalo, že pro pozemek p. č. 526 město nemá využití, 
bude jednání s panem  obnoveno.  Pokud nejsou žádné dotazy a připomínky z řad všech přítomných, 
přejdeme k hlasování 
Hlasování  Pro: 18  Zdrželo se: 0  Proti: 0   Usnesení: Přijato 
 
14. Diskuze 
Slova se ujal starosta, který zahájil diskuzi a vyzval všechny přítomné, zda mají nějaké dotazy, připomínky a 
náměty související s městem Police nad Metují. Omluvil také paní , která se chtěla zasedání 
zúčastnit, ale z důvodu návštěvy nemohla přijít.  
Ing. Radko Kříž Ph. D. – ještě se vrátím k soudnímu sporu o pozemky uvedené v žalobě. Bude ve chvíli, až město 
obdrží rozhodnutí soudu, svoláno pracovní zasedání ZM? Dle mého názoru jde o velmi vážnou věc, o které by 
zastupitelé měli býti informováni.  
Místostarosta – v tuto chvíli není jasné, kdy město rozhodnutí soudu obdrží. Následně bude nutné se s ním 
seznámit a vše konzultovat se zastupující advokátní kanceláří. Poté je na zvážení, zda případný další postup 
nechat na rozhodnutí RM nebo předložit do ZM. Předpokládám, že na diskuzi v rámci mimořádného jednání 
ZM by se online připojil zástupce advokátní kanceláře, který by zodpovídal případné dotazy či podal vysvětlení 



  

 

k jednotlivým bodům uvedeným v rozhodnutí a celou náležitost adekvátně okomentoval. Dle mého názoru je 
nutné také zvážit finanční náročnost případného odvolání s ohledem na rozsah a hodnotu pozemků uvedených 
v žalobě či zda přejít ke smírnému jednání a pokusit se vyjednat se žalující stranou alespoň vyjmutí některých 
pozemků, které jsou pro město v budoucnu strategicky důležité. Jsme samozřejmě připraveni svolat i 
mimořádné zasedání ZM v případě potřeby. 
Starosta – je nutné si uvědomit, že musíme postupovat tak jak nám ukládá zákon o obcích, tedy s péči řádného 
hospodáře a pokud okolnosti a zdůvodnění celého rozhodnutí bude natolik silné a bude doporučeno odvolání 
nepodávat a město tak na základě tohoto rozhodnutí přijde o nemovitosti uvedené v žalobě, bude nutné vše 
projednat v ZM. Pokud dojdeme k rozhodnutí, že se odvolání podá, bude dle jeho názoru stačit rozhodnutí 
RM. V každém případě budete o celé záležitosti informováni.  
 
Lubor Bořek – vzhledem k tomu, že předávám funkci ředitele v Základní umělecké škole v Polici nad Metují, 
tak bych Vás rád informoval, že na základě výběrového řízení byla vybrána paní  byla 
kandidátkou jedinou a výběrovou komisí byla doporučena ke schválení na příští jednání RM. Dále bych rád 
městu jako zřizovateli poděkoval za jím poskytovanou podporu, která je dle jeho informací z ostatních měst, 
výjimečná. Věří, že i nadále bude pod novým vedením dobře vycházet se zřizovatelem a je velmi vděčný za 
jeho dosavadní přístup. 
Starosta – děkuji panu Bořkovi za jeho dlouholetou práci, rozloučení je plánováno na zářijové zasedání ZM. 
Rozhodnutí o jmenování nového ředitele ZUŠ bude RM schvalovat 27. 6. 2022.  
 
Starosta – dále bych Vás rád informoval o poslední schůzce s vedením České Pošty, na kterém mi bylo 
oznámeno, že dojde ke zrušení jedné z poštovních schránek v ulici Kostelní. Dle informací od pracovníka pošty 
jsou schránky využívané minimálně, nicméně vyhláška jim ukládá počty schránek ve městech, které se odvíjí 
od počtu obyvatel. V katastrálním území Police nad Metují zůstávají nadále 2 kusy schránek, v k.ú. Velká 
Ledhuje 3 kusy, v každé ze spádových obcí je po jednom kuse. 
Starosta poděkoval všem za účast, pozval přítomné na příští jednání zastupitelstva, ve středu 7. září 2022 od 
17 hodin a ukončil zasedání. 
 
V Polici nad Metují 27. 6. 2022 
 
 
 
 
 
 
………………………………………………………….. 

        Ing. Jiří Beran 
starosta 

 
Ověřovatelé: 
 
 
 
 
 
 
…………………………………………………………….   …………………………………………………………….. 

PharmDr. Ingrid Denygrová           Ing. Pavel Žák Ph.D. 




